浙江工业大学本科留学生退学预警通知单
姓名_______________专业班级____________学号____________：

你的平均学分为______个，第二次出现平均学分少于10学分的情况。根据《浙江工业大学全日制本科留学生学籍管理实施细则（试行）》（浙工大发[2017]63号）第三十条规定，现对你进行退学预警！希望你今后努力学习，奋发图强。

温馨提醒：《浙江工业大学全日制本科留学生学籍管理实施细则（试行）》（浙工大发[2017]63号）第三十条 规定：在每学期初补考结束后，按主修专业培养计划规定的要求，计算已获学分的学期平均值（以下简称“平均学分”）： 平均学分=[image: image1.wmf]已修学期数

已获课程学分

å


    已修学期数按照学生所在年级计算，不包括短学期。

至毕业学期前，第一次出现平均学分小于10学分，则给予学业预警。

若学业预警的学生再次出现平均学分小于10学分的情况，则给予退学预警，允许跟班试读。

若退学预警的学生再次出现平均学分小于10学分的情况，给予退学处理。

平均学分由专业学院计算，学业预警、退学预警由国际学院负责送交留学生本人。
留学生签字：                        专业学院盖章：

年    月    日                        年    月    日

注：本通知单一式三份，一份交给学生本人，一份上交教务处，一份专业学院存档。
Letter of Notice for the Early Warning of Being Expelled from the University for Undergraduate International Students of ZJUT
Name             Class             Student ID Number           :

Your present Average Credit is      .Since you have already received an academic warning and acquired an Average Credit below 10 for the second time,you are now receiving an early warning of being expelled from the university but you would be still allowed to study in the class as an academic probationer, according to the Article 30 of Detailed Implementing Rules for the Management of Full-Time International Undergraduate Student Academic Affairs in Zhejiang University of Technology (Trial) (Order No. 63 [2017] of Zhejiang University of Technology). Hope you will study hard and make efforts in your future studies. 
Warm Remind: The Article 30 of Detailed Implementing Rules for the Management of Full-Time International Undergraduate Student Academic Affairs in Zhejiang University of Technology (Trial) (Order No. 63 [2017] of Zhejiang University of Technology) stipulates the following:

After the make-up examinations at the beginning of every semester, according to the requirements of the education scheme of the Major programme, the average of all acquired credits for the completed semesters (hereinafter referred to as “Average Credit”) will be calculated:
Average Credit= [image: image2.png]X Acquired Courses Credits

Number of Completed Semesters




The number of the completed semesters is calculated according to international students’ grades, with the short semesters excluded.
Before the graduation semester, an academic warning will be given to the international students whose Average Credit is less than 10 for the first time.
The international students who have already received an academic warning and whose Average Credit is less than 10 for the second time will receive an early warning of being expelled from the university, but they would be still allowed to study in the class as academic probationers.
The international students who have already received an early warning of being expelled from the university and whose Average Credit is less than 10 for the third time will be expelled from the university.
The Average Credit is calculated by the Major College, and the academic warning and the early warning of being expelled from the university is delivered to the international students in person by the International College.
Student Signature:                       Major College Stamp:

Year   Month   Date                    Year   Month   Date    

Attention：Three copies of this letter are needed. Each copy is saved by student himself/herself, major college and Academic Affairs Office.
